
Bed uafladelig. 
 
 
Hvis du spørger mig om, hvor ofte jeg beder, eller hvor 
megen tid jeg tager til bøn, så må jeg svare, at jeg lever 
i bønnens Ånd. 
Jeg beder, når jeg står op. Jeg taler med Gud den hele 
dag. Og svaret kommer. 
Uendelig mange gange er min bøn blevet hørt. Så såre, 
jeg bliver klar over, at noget er Guds vilje og rigtigt for 
Gud, så går jeg i bøn for det. Aldrig giver jeg op. 
Tusindvis af sjæle er blevet frelst som svar på bøn. Og 
i himmelen skal vi møde dem igen. 
DET VIGTIGSTE VED BØNNEN ER AT HOLDE 
UD TIL SVARET KOMMER! 
I 52 år har jeg stadig bedt for to mænd, sønner af en 
ungdomsven. Endnu er de ikke blevet frelst, men jeg 
vil fortsætte at bede. 
Hvad skulle vi ellers gøre? Vi har fået Guds løfte, som 
ikke kan forandres, og på det hviler jeg. 
Guds børn gør ofte den store fejl ikke at holde ud i 
bønnen. De bliver ikke ved at bede. Hvis de ønsker no-
get for Guds æres skyld, så skulle de blive ved i bøn-
nen. 
 
Løftet til os lyder: 
1.Johs.14.13: ”Hvad som helst I beder om i mit navn, 
DET VIL JEG GØRE, for at Faderen må herliggøres 
ved Sønnen.” 
 
Johs.14.14: ”Dersom I beder om noget i mit navn, VIL 
JEG GØRE DET.” 
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